
 
Referat Bestyrelsesmøde Saltum Strand 22. juli 2023. 
 
 
Fremmødte: 
Knud, John, Svend, Lisbeth, Jens Ulrik og Jens Kristian Kvist Nielsen. 
Afbud fra Charlotte Ryø, Lars Rasmussen. 
 
1. Konstituering. 
Knud blev genvalgt som formand for 1 år. 
Lisbeth blev genvalgt som kasserer. 
 
Suppleanter i henhold til foreningens vedtægter kan der kun vælges 2 suppleanter: Lars Rasmussen 
og Jens Kristian Kvist Nielsen, blev valgt på generalforsamlingen. 
 
3. suppleant Charlotte Ryø vil få tilsendt dagsorden til bestyrelsesmøder og referat af samme. 
 
2. Evaluering af generalforsamling: 
Generalforsamlingen forløb fint.  
Vigtigt at vi stopper til udmeldte tidspkt. 
Ønske om 50 km/60 km på Saltum Strandvej er sendt til kommunen. Afventer svar. 
 
Ønske om at Naturstyrelsen/Kommunen sætter fyr/gran op på stranden op til sti 23. til at 
formindske sandfygning. Knud spørger Ivan i Kommunen. Erfaring fra sti 23. 
 
3. John og Jens Ulrik kører i fremtiden parløb omkring lokalplaner og kontakt til kommunen. Og 
gerne kontakt til Svend. 
Se Danmark areal information. 
 
4. Vandringer og borgermøder vedtaget på generalforsamlingen, vi skal tage initiativ. Hvordan? 
Kommunen varetager vandringer, hvad består det i? Hvor tidligt foregår vandringer i forhold efter 
udmelding af forslag til ny lokalplan? Vi informerer medlemmer om, at de skal komme med input i 
deres område i forhold til lokalplanforslaget til behandling på vandringen. 
Vi skriver allerede ud nu, at man kan forberede sig mens man er i sommerhus. 
 
Vi laver Borgermøde efter vandring. Hvad skal indhold være? Vi inviterer politikere med og den 
diskussion der fremkommer kan politikere tage med hjem. 
 
Grundejerforeninger i området for nye lokalplaner, der er flere grundejerforeninger i området. 
Skal vi tage fat i de foreninger og invitere dem med til borgermøde? Vi inviterer både bestyrelse og 
menige medlemmer. 
John har kontaktoplysninger på foreningerne. Lisbeth foretager opringninger. 
 
5. Økonomi. 
50.000kr på konto efter opkrævning har vi 50.000kr mere. 
Der udbetales 1500kr årligt som godtgørelse for bestyrelsesarbejdet. 
 
 



 
 
6. Sti mellem Vandrebakken og Saltum Strandvej. John orienterede. 
Bilag udleveret. Stien er på jammerbugt Kommunes stikort.  
 
7. Ejendomsmægler skilte, Knud orienterede om kontakt til ejendomsmæglere for at få fjernet de 
mange ’tilsalg’ skilte. 
 
8. Hjertestarter. Knud har ansøgt ’Sol og Strand’ om tilskud til hjertestarter på Kettrup Bjergvej ved 
Bunkeren. Mangler svar. 
 
9. Postkassesystem. 
Udkast til høringssvar fra SSJK udleveret. 
John laver et udkast på vegne af SSJK. 
 
10. evt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


